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Protokół Nr XL.2018 

z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 25 stycznia 2018 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1405 

otworzył obrady XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 11 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Katarzyna 

Goździewska, Pan Przemysław Mirosz, Pan Andrzej Piekuciński, Pani Edyta Woźniakowska) 

i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z wnioskiem o:  

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia 

Miastu Stołecznemu Warszawa zadania publicznego Gminy Halinów w zakresie 

oświaty, jako punkt nr 10, 

 zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok, 

jako punkt nr 16, 

 wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości położonej w miejscowości 

Długa Szlachecka, oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 417, stanowiącej 

własność Gminy Halinów, jako punkt nr 21, 

 przystąpienia Gminy Halinów do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich,  

jako punkt nr 22. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Katarzyna Goździewska. 

 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 stycznia 2018 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 stycznia 2018 roku. 
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Porządek obrad XL sesji w dniu 25 stycznia 2018 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja na temat budowy linii elektroenergetycznej 400 kV Kozienice – Miłosna. 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

z budżetu Gminy Halinów dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli  

i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Halinów przez 

inne niż jednostka samorządu terytorialnego osoby fizyczne i prawne oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk Nr 390 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Stołecznemu Warszawa 

zadania publicznego Gminy Halinów w zakresie oświaty – Druk Nr 400 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 391 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Mińsku 

Mazowieckim – Druk Nr 392 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Mińsku 

Mazowieckim – Druk Nr 393 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 394 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 395 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 

stałych Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 401 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 396 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2018 rok – Druk Nr 397 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 398 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 399 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w użyczenie nieruchomości położonej w miejscowości Długa Szlachecka, oznaczonej  

w ewidencji gruntów numerem 417, stanowiącej własność Gminy Halinów – Druk Nr 402 
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22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia Gminy Halinów  

do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich – Druk Nr 403 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 30 listopada 2017 roku. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie sesji.  

4. Informacja na temat budowy linii elektroenergetycznej 400 kV Kozienice  

– Miłosna 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o zaproszeniu na obrady 

sesji przedstawicieli Polskich Sieci Elektroenergetycznych realizujących budowę linii 

elektroenergetycznej 400 kV Kozienice-Miłosna.  

Przedstawiciele Polskich Sieci Elektroenergetycznych (PSE) na wstępie podziękowali  

za możliwość uczestnictwa w obradach sesji Rady Miejskiej w Halinowie. Następnie w formie 

prezentacji multimedialnej przedstawili obszerną informację dotyczącą budowy linii 

elektroenergetycznej 400 kV Kozienice-Miłosna.  

Po wysłuchaniu informacji złożonej przez przedstawicieli PSE radni Rady Miejskiej w Halinowie 

zadawali liczne pytania dotyczące m. in.: wzrostu podatku w wyniku budowy linii, wysokości 

słupów elektroenergetycznych, technologii budowy linii elektroenergetycznych, źródeł 

wytwarzania energii, opłaty przesyłowej, funduszy europejskich przeznaczonych na realizację 

omawianej inwestycji, odszkodowań za służebność przesyłu i gruntową, bilansów przesyłu 

energii z Polski i do Polski.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do propozycji 

przedstawicieli PSE dotyczącej spotkania z poszczególnymi sołtysami Sołectw z terenu gminy 

Halinów, poprosił o ustalenie dogodnego terminu i miejsca spotkania.  

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

ogłosił przerwę o godz. 1458. Obrady wznowiono o godz. 1507. 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów,  

złożył sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 28 grudnia 2017 roku  

do 24 stycznia 2018 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 49 umów oraz 19 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 04.01.2018 r. – Uroczyste Otwarcie Zmodernizowanej Przychodni Lekarskiej w Mińsku 

Mazowieckim; 

 05.01.2018 r. – VI Przegląd Piosenek Świątecznych i Zimowych w Językach Obcych  

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Brzezinach; 

 06.01.2018 r.: 

 II Karnawałowy Bal Integracyjny: ,,Kraina Bajek” w Gimnazjum  

w Halinowie, 

 Orszak Trzech Króli organizowany po raz 3 przez parafię Najświętszej Maryi 

Panny Matki Łaski Bożej w Halinowie; 

 13.01.2018 r.: 

 Spotkanie Opłatkowe Parafialnych Zespołów Caritas w parafii Najświętszej Maryi 

Panny Matki Łaski Bożej w Halinowie, 
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 Spotkanie z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku Polskiego 

organizowane przez Klub Seniora w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Długiej Kościelnej; 

 16.01.2018 r. – Spotkanie z przedstawicielami Zarządu Spółki Polskie Koleje Państwowe 

Polskie Linie Kolejowe (PKP PLK) przy udziale parlamentarzystów w sprawie inwestycji 

kolejowych na linii Warszawa-Mińsk Mazowiecki, rozmowy dotyczyły m. in. budowy 

przejazdów bezkolizyjnych, poprawie bezpieczeństwa przy przejazdach kolejowych oraz 

budowy nowych przystanków kolejowych;  

 18.01.2018 r. – Spotkanie ze Starostą Powiatu Mińskiego Panem Antonim Janem 

Tarczyńskim oraz Wójtem Gminy Cegłów w sprawie przejazdów kolejowych w ciągu 

dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy Halinów; Spółka PKP PLK 

poinformowała Zarząd Powiatu Mińskiego o planach budowy dwóch przejazdów 

bezkolizyjnych na trasie Warszawa-Mińsk Mazowiecki – jednego na terenie gminy 

Halinów oraz drugiego na terenie gminy Cegłów; na spotkaniu Burmistrz Halinowa  

z uwagi na brak technicznych możliwości budowy tunelu w Halinowie zasugerował,  

że budowa przejazdu bezkolizyjnego powinna zostać wykonana na przejeździe 

kolejowym w Józefinie. 

Radny Pan Mirosław Szmurło zapytał o rodzaj planowanego przejazdu bezkolizyjnego  

– czy byłby to tunel, czy wiadukt? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że Spółka PKP PLK 

proponuje budowę tunelu. W obecnej chwili wszystkie spotkania mają charakter intencyjny.  

PKP PLK przygotowuje się do inwestycji realizowanych w kolejnych latach. Mówca powiedział,  

że w przypadku budowy 3 toru kolejowego w Halinowie, inwestycja ta może być wykonana 

dopiero po 2023 roku. Nie mniej jednak rozmowy w przedmiotowej sprawie należy prowadzić 

już teraz. Następnie w kwestii planów budowy przejazdów bezkolizyjnych Burmistrz Halinowa 

oznajmił, iż zadanie jest realne do wykonania. Jedyny problem stanowią środki finansowe.  

Spółka PKP PLK finansuje takie inwestycje w 50%. Koszt budowy przejazdów wynosi  

ok. 30 000 000,00 zł. Gmina Halinów będzie chciała zaproponować inny model finansowania, 

bowiem znalezienie drugiej połowy środków na sfinansowanie zadania jest w obecnej chwili 

niemożliwe. W odniesieniu do budowy przejazdów kolejowych na trasie Warszawa-Mińsk 

Mazowiecki mówca powiedział, że inwestycja mogłaby zostać zrealizowana w całości przez 

Spółkę PKP PLK. Natomiast z takim wnioskiem musiałby wystąpić przewoźnik, ponieważ 

Spółka PKP PLK nie jest właścicielem pociągów, lecz infrastruktury kolejowej. Jeżeli uda się 

uzyskać konsensus i przewoźnicy poprą wniosek dotyczący budowy 2 przystanków kolejowych, 

to zadanie byłoby możliwe do wykonania w kolejnej kadencji. Ponadto Burmistrz Halinowa 

poinformował o rozstrzygnięciu przetargów na wykonanie 2 zadań związanych z budową 

kanalizacji w Gminie Halinów. Jedno z zadań opiewa na kwotę ok. 3 300 000,00 zł, drugie  

zaś na kwotę w wysokości prawie 2 000 000,00 zł. Na szczęście wykonawcy złożyli oferty  

w wysokościach mieszczących się w kosztorysach, nie było zatem konieczności zwiększania 

środków na realizację przedmiotowych zadań. Rozstrzygnięte przetargi dotyczą budowy  

ok. 3,5 km sieci kanalizacyjnej. Kolejną bardzo ważną inwestycją, o której wspomniał Burmistrz 

Halinowa jest budowa ścieżek rowerowych na terenie gminy Halinów realizowana  

przy współfinansowaniu ze środków Unii Europejskich w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych. Procedura przygotowywania dokumentacji projektowej została ukończona. 

Mówca wyraził nadzieję, iż na początku lutego br. zostanie wyłoniony wykonawca tegoż zadania. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca poinformował o podpisaniu wniosku skierowanego 

do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie zakupu średniego samochodu bojowego  

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 przetargach związanych z budową kanalizacji w Gminie Halinów: 

 w drodze przetargu wyłoniono firmę SAFEGE S.A.S., która będzie pełniła funkcję 

Inżyniera Kontraktu dla zadania „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” 

– umowa została już podpisana na kwotę w wysokości 1 104 540,00 zł;  

 rozstrzygnięto przetargi na 2 zadania – jedno dotyczące budowy: kanalizacji 

sanitarnej zlokalizowanej w ulicy Popiełuszki i Mickiewicza oraz przepompowni 

ścieków przy ulicy Popiełuszki w Długiej Szlacheckiej; drugie zadanie obejmuje 

budowę kanalizacji w ulicy: Wyszyńskiego, Dąbrowskiego, Warszawskiej i Matejki 

w miejscowości Długa Szlachecka, wykonawcą obydwu inwestycji będzie Zakład 

Wielobranżowy ,,LESAN”, wartość pierwszego zadania wynosi 3 321 000,00 zł, 

natomiast drugiego – 1 906 500,00 zł; 

 za 2 tygodnie zostanie otwarty przetarg na budowę sieci kanalizacyjnej  

od oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej do Kazimierowa (m. in. ul. Różana, 

Czereśniowa);  

 w następnym tygodniu zostaną otwarte oferty w przetargu na budowę kanalizacji 

sanitarnej w ulicy: Dąbrowskiego w Halinowie, Chojniak w Długiej Kościelnej  

i Bażantów w Józefinie; 

 przetarg na budowę sieci kanalizacyjnej zlokalizowanej w ul. Wyszyńskiego (druga 

część ulicy w stronę ul. Żelaznej), ul. Popiełuszki, ul. Żelaznej w miejscowości Długa 

Szlachecka oraz przepompowni ścieków ,,Budziska”; 

 ogłoszeniu przetargu na budowę ulicy Północnej w Halinowie - Gmina Halinów otrzymała 

dofinansowanie z Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na realizację przedmiotowego 

zadania w wysokości ponad 50% kosztów wykonania inwestycji; 

 ogłoszeniu przetargu na modernizację dróg gminnych na terenie gminy Halinów; 

 ogłoszeniu przetargów na bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni gruntowej, 

tłuczniowej oraz asfaltowej; 

 piśmie mieszkańców Cisia, Wielgolasu Brzezińskiego i innych sąsiadujących Sołectw  

w sprawie poprawy bezpieczeństwa na przejeździe kolejowym w Wielgolesie 

Brzezińskim, w przedmiotowej sprawie zostało zorganizowane spotkanie w dniu 

30.01.2018 r. z przedstawicielami Polskich Kolei Państwowych (PKP) – PKP planuje 

przebudowę przejazdu, co umożliwiłoby budowę chodnika dla pieszych i zwiększenie 

bezpieczeństwa pieszych korzystających z przejazdu; 

 Mazowieckim Zarządzie Dróg Wojewódzkich (MZDW), który ogłosił przetarg i otworzył 

oferty na budowę mostu w Okuniewie, wpłynęło 5 ofert, najniższą ofertę złożyło 

Warszawskie Przedsiębiorstwo Mostowe Mosty Sp. z o.o. na kwotę 1 684 110,67 zł  

(60 miesięczny okres rękojmi), druga oferta firmy A-Z Bud z Radomia opiewała na kwotę 

1 730 610,00 zł (120 miesięcy okresu rękojmi), mówca wyraził nadzieję, że Urząd 

Marszałkowski dołoży brakujące fundusze i inwestycja zostanie zrealizowana. 

Radny Pan Mirosław Szmurło zapytał, co ze spotkaniem w sprawie budowy przejazdu 

kolejowego w Józefinie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy 

PKP zorganizowało spotkanie dotyczące przejazdu kolejowego w Wielgolesie Brzezińskim.  

W przypadku Józefina, Gmina Halinów nie otrzymała informacji o spotkaniu w przedmiotowej 

sprawie. 

Radny Pan Mirosław Szmurło powiedział, że jest zasmucony tą informacją, ponieważ jego 

zdaniem obydwie inwestycje powinny być realizowane ,,jednotorowo”.  
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Radny Pan Krzysztof Mościcki zapytał, czy jest już jakaś informacja dotycząca interwencji  

Burmistrza Halinowa w sprawie prośby mieszkańców Okuniewa o zmianę organizacji ruchu  

na ul. Rynek w Okuniewie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że odpowiedź na pytanie 

zostanie udzielona w kolejnym punkcie porządku obrad. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 zmianie osoby świadczącej bezpłatne usługi prawne w Gminie Halinów – Pan Marcin 

Bandura, nr telefonu służbowego – 506-103-152, dni i godziny przyjęć się nie zmieniły, 

mówca przypomniał, kto może skorzystać z porady prawnej: 

 osoby do 26 i powyżej 65 roku życia, 

 osoby korzystające z pomocy społecznej, 

 osoby posiadające Kartę Dużej Rodziny, 

 kombatanci, weterani, ofiary represji wojennych i okresu powojennego, 

 kobiety w ciąży, 

 osoby dotknięte klęską żywiołową lub naturalną; 

 rozpoczęciu udziału Gminy Halinów w konkursie ,,Powietrze bez śmieci”, mówca 

poprosił o oddawanie głosów na Gminę Halinów, nagrodą jest budowa naukowej stacji 

zabaw dla dzieci,  

 konkursie na stanowisko specjalisty do spraw księgowości budżetowej w Urzędzie 

Miejskim w Halinowie, wpłynęły 2 oferty, wybrana osoba rozpocznie pracę od 1 lutego 

bieżącego roku; 

 montażu nowej centrali telefonicznej w Urzędzie Miejskim w Halinowie (w związku  

z zakończeniem projektu e-urząd); 

 uroczystościach związanych z obchodami 155 rocznicy wybuchu Powstania 

Styczniowego, mówca podał program i zaprosił wszystkich do udziału w wydarzeniu; 

 przesłaniu radnym za pośrednictwem Biura Rady wzorów oświadczeń majątkowych, 

mówca poprosił o wypełnienie i złożenie do Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Halinowie oświadczeń w terminie do dnia 30 kwietnia br.; 

 kalendarzach ściennych na 2018 rok, które mogą zostać udostępnione osobom chętnym; 

 pożegnaniu najstarszej mieszkanki Gminy Halinów, która zmarła w wieku 103 lat;  

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział na pytanie zadane  

w poprzednim punkcie przez radnego Pana Krzysztofa Mościckiego. Mówca poinformował,  

że wniosek mieszkańców został przekazany do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Warszawie. Następnie wyraził nadzieję, że sprawa zostanie pozytywnie rozwiązana.  

Radny Pan Dawid Wojda w odniesieniu do wypowiedzi Burmistrza Halinowa Pana Adama 

Ciszkowskiego dotyczącej lokalizacji tunelu na przejeździe kolejowym w Józefinie powiedział, 

że nie wykluczałby możliwości zlokalizowania bezkolizyjnego przejazdu w Halinowie. W dalszej 

części swojej wypowiedzi radny odniósł się do propozycji przesunięcia środków finansowych  

na dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej (OSP)  

w Długiej Kościelnej, a także do wysokości ceny za taki samochód.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że podana przez niego kwota 

podczas posiedzenia Komisji Budżetowej jest kwotą szacunkową. Koszt zakupu samochodu 

zależy od rodzaju i modelu pojazdu. Samochód pożarniczy odpowiadający oczekiwaniom 
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strażaków z OSP w Długiej Kościelnej kosztuje ok. 770 000,00 zł. Burmistrz Halinowa prosi  

o przesunięcie w budżecie Gminy Halinów środków w wysokości 31 000,00 zł. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi uzasadnił konieczność 

zakupu samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej Kościelnej. 

Następnie w odpowiedzi na kwestię lokalizacji bezkolizyjnego przejazdu na terenie gminy 

Halinów, Burmistrz Halinowa powiedział, że nie odrzuca możliwości budowy tunelu  

w Halinowie. Na tym etapie planowania inwestycji wszelkie propozycje są intencyjne. 

Radny Pan Adam Rudnicki powiedział, że biorąc pod uwagę wszystkie działania podejmowane 

przez strażaków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Halinów, nie ulega wątpliwości, 

że wszelkie środki finansowe powinny być bezdyskusyjnie przekazywane na rzecz straży. Mówca 

poprosił radnych o pozytywne podejście do przedmiotowej sprawy oraz jednogłośne 

zaaprobowanie wniosku Burmistrza Halinowa. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zgodził się z wypowiedzią przedmówcy, nie mniej jednak 

stwierdził, że prawdopodobnie środki, które Gmina Halinów planuje przeznaczyć  

na dofinansowanie zakupu pojazdu nie wystarczą, bowiem koszt zakupu samochodu 

pożarniczego będzie o ok. 200 000,00 zł droższy. Co wtedy zrobi Gmina Halinów? Ponadto radny 

zwrócił uwagę, iż 2 lata temu Gmina Halinów dofinansowywała naprawę pojazdu strażackiego 

należącego do OSP w Długiej Kościelnej. Zdaniem mówcy, radni powinni otrzymać informację 

o tym, co w ramach naprawy zostało wykonane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział,  

że samochód którym obecnie poruszają się strażacy OSP w Długiej Kościelnej nie jest złomem, 

lecz pojazdem którym członkowie OSP dojeżdżają na pożary, czy inne zdarzenia. Nie zmienia  

to jednak faktu, że jest to stary sprzęt, którego maksymalna prędkość osiąga ok. 70 km/h. Mówca 

zauważył, że OSP w Długiej Kościelnej jest jednostką, która najczęściej wyrusza na wszelkiego 

rodzaju akcje, zatem konieczne jest by była zaopatrzona w sprzęt o bardzo dobrym stanie 

technicznym. 

Radny Pan Jan Stankiewicz powiedział, że nie neguje pracy OSP w Długiej Kościelnej. 

Następnie powtórzył pytanie, co zrobi Gmina Halinów w sytuacji, kiedy samochód pożarniczy 

będzie o 200 000,00 zł droższy?  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że Gmina Halinów ze względu  

na brak możliwości finansowych nie przewiduje większego dofinansowania na zakup pojazdu. 

Mówca stwierdził, że w tym momencie nie widzi możliwości zagospodarowania na ten cel 

większych środków.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki jako przedstawiciel Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

gminy Halinów powiedział, że nie podlega wątpliwości, aby każda jednostka z Gminy Halinów 

posiadała specjalistyczny sprzęt i nowoczesne wozy bojowe. Mówca w kilku zdaniach 

opowiedział o OSP w Długiej Kościelnej. Ponadto radny przypomniał o uchwale Zarządu 

Oddziału Miejsko-Gminnego w Halinowie dotyczącej zakupu nowych pojazdów pożarniczo-

gaśniczych dla każdej jednostki z terenu gminy Halinów. 

Radny Pan Jan Papis zapytał o możliwość przebudowy centrali telekomunikacyjnej  

w miejscowości Brzeziny. Mówca poinformował o problemach pracowników telekomunikacji 

związanych z dostępem do centrali. Radny w imieniu mieszkańców Brzezin poprosił o zwrócenie 

uwagi osobie sąsiadującej z centralą, aby umożliwiła osobom upoważnionym dostęp do centrali. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że Gmina Halinów  

od ponad dwóch lat stara się, by firma Orange przebudowała centralę telekomunikacyjną  

w Brzezinach. W ostatnim czasie Gmina Halinów otrzymała od firmy Orange informacje  

o planach wykonania zadania do końca 2018 roku. Nie jest to jednak gwarancja, że przebudowa 

zostanie zrealizowana we wskazanym czasie. Mówca wspomniał o jednorazowym problemie  
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z dostępem do centrali, natomiast z informacji, które posiada wynika, że obecnie takie problemy 

nie występują.  

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał o budowę ścieżki rowerowej z Okuniewa do Halinowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że Okuniew posiada 

ścieżkę rowerową przy drodze wojewódzkiej nr 637. Następnie mówca podał trasę planowanej 

ścieżki, która będzie realizowana na terenie gminy Halinów. Zadanie będzie wykonywane  

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, dlaczego ścieżka rowerowa na ul. Długiej w Okuniewie 

została wyłączona z projektu budowy ścieżki na terenie gminy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że ścieżka 

rowerowa w Okuniewie nie została wykreślona. Być może zostanie ona zrealizowana  

po otrzymaniu dofinansowania na drugi etap budowy. Ponadto tereny zalewowe w Okuniewie 

uniemożliwiają budowę ścieżki rowerowej na ul. Długiej w Okuniewie. 

Pomiędzy uczestnikami obrad sesji Rady Miejskiej w Halinowie wywiązała się dyskusja na temat 

inwestycji wykonanych w ciągu ostatnich lat w Okuniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podziękował  

za sprawne przeprowadzenie postępowań przetargowych wyłaniających wykonawców budowy 

kanalizacji sanitarnej w Gminie Halinów. Mówca podziękował także za uruchomienie terminala 

płatniczego w Biurze Podawczym Urzędu Miejskiego w Halinowie. Następnie radny wyraził 

swoją wdzięczność wobec radnych Rady Powiatu Mińskiego z terenu gminy Halinów, którzy 

szybko interweniowali w sytuacjach zaśnieżonych dróg. Zdaniem radnego firma zajmująca się 

zimowym utrzymaniem dróg, słabo wywiązuje się ze swoich obowiązków. Ponadto 

Przewodniczący Rady zapytał o modernizację odcinka drogi w Zagórzu od drogi wojewódzkiej 

nr 637 do mostu na rzece Ząza? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że wykonawcą zadania 

jest firma STRABAG. Umowa na realizację inwestycji została już podpisana. Niebawem, kiedy 

warunki atmosferyczne pozwolą, zostaną rozpoczęte prace modernizacyjne. Dla mieszkańców 

Zagórza na remontowanym odcinku jezdni zostanie wprowadzony ruch jednokierunkowy. 

Pozostali użytkownicy wskazanej drogi najprawdopodobniej będą musieli korzystać z objazdu  

ul. Długą w Okuniewie. 

Radny Pan Dawid Wojda w odniesieniu do tematu odśnieżania dróg w Gminie Halinów 

zauważył, że niektóre ulice w Halinowie (np. ul. Słoneczna) prawdopodobnie w ogóle nie były 

odśnieżane.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przypomniał, że istnieją pewne kategorie 

odśnieżania. Mówca powiedział, że nie wszystkie nawierzchnie ulic są przystosowane do sypania 

ich solą. W przypadku płużenia – większość ulic drugiej kategorii jest odśnieżana pługiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 16.01.2018 r. – podsumowanie realizacji zadań w 2017 roku i opracowanie planu pracy  

na 2018 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu radnego 

Pana Przemysława Mirosza Przewodniczącego KOMISJI REGULAMINOWEJ 

 08.01.2018 r. – sprawozdanie z działalności w 2017 roku oraz opracowanie planu pracy 

na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował  

o wstrzymaniu dotychczasowych prac Komisji Regulaminowej dotyczących zmian w Statucie 

Gminy Halinów z uwagi na planowane zmiany w ustawach samorządowych oraz kodeksie 

wyborczym. Następnie mówca poprosił o zabranie głosu przez radcę prawnego. 

Radca Prawny Pan Piotr Zakrzewski potwierdził wypowiedź Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Halinowie oraz dodał, że z uwagi na proces legislacyjny dotyczący zmian  

w przepisach ustaw samorządowych oraz ustawy zwiększającej udział obywateli w życiu 

publicznym, procedowanie nad zmianą Statutu Gminy jest przedwczesne.      

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 17.01.2018 r. – podsumowanie działalności w 2017 roku oraz opracowanie planu pracy na 

2018 rok. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 18.01.2018 r. – sprawozdanie z działalności w 2017 roku, opracowanie planu pracy  

na 2018 rok oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję 

w dniu 25 stycznia 2018 roku. 

Radna Pani Anna Ludwiniak złożyła sprawozdanie z działalności Komisji ds. Młodzieży, 

Oświaty, Kultury i Sportu w 2017 roku. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 15.01.2018 r. – ustalenie planu pracy na 2018 rok.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki złożył sprawozdanie z działalności Komisji ds. Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w 2017 roku. 

Radny Pan Jan Papis nawiązując do spraw bezpieczeństwa i porządku publicznego powiedział, 

że w ostatnim czasie zostało oświetlone przejście dla pieszych na drodze krajowej nr 2. 

Mieszkańcy Brzezin oraz Wielgolasu Duchnowskiego wielokrotnie za pośrednictwem Urzędu 

Miejskiego w Halinowie zwracali się z prośbą o wykonanie tejże inwestycji do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA). Mówca na ręce Burmistrza Halinowa złożył 

serdeczne podziękowania za wykonanie oświetlenia. Pismo zawierające podziękowania zostało 

złożone w Biurze Podawczym Urzędu Miejskiego w Halinowie – radny poprosił o przekazanie 

podziękowań do GDDKiA. Następnie Pan Papis w imieniu mieszkańców swojego okręgu 

wyborczego poprosił o zmianę lokalizacji znaku drogowego informującego o obszarze 

zabudowanym na drodze krajowej nr 2. Umieszczony ok. 20 lat temu znak drogowy nie 

odpowiada istniejącej obecnie infrastrukturze mieszkaniowej. Zmiana lokalizacji znaku poprawi 

bezpieczeństwo mieszkańców lokalnej społeczności. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz po krótce opowiedział o współpracy 

Gminy Halinów z GDDKiA. Mówca poinformował o planach zmiany funkcjonowania 

skrzyżowania drogi krajowej nr 2 z ul. Stołeczną w Józefinie. Być może w późniejszym czasie 

zostanie również przeorganizowane skrzyżowanie drogi krajowej nr 2 z ulicą w stronę Cisia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział,  

że podziękowania za determinację oraz zaangażowanie należą się również radnemu Rady 

Miejskiej w Halinowie Panu Janowi Papisowi oraz sołtysom, którzy zajmowali się przedmiotową 

sprawą.  

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 10.01.2018 r. – sprawozdanie z działalności w 2017 roku oraz opracowanie planu pracy 

na 2018 rok. 

Radny Pan Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 23.01.2018 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję  

w dniu 25 stycznia 2018 roku, wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej, 

sprawozdanie z działalności w 2017 roku oraz opracowanie planu pracy na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował  

o skardze na działalność Burmistrza Halinowa złożoną przez mieszkankę Gminy Halinów. 

Mówca skierował przedmiotową skargę do Komisji Rewizyjnej, w celu dokonania jej 

szczegółowej analizy. Radni Rady Miejskiej w Halinowie jednogłośnie przegłosowali 

przekazanie skargi do Komisji Rewizyjnej.  

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu 

Mińskiego odbyła się w grudniu 2017 r. Kolejna zaplanowana jest w połowie lutego bieżącego 

roku. W kwestii odśnieżania dróg mówca powiedział, że wielokrotnie przekazywał informacje  

o konieczności odśnieżania ulic na terenie gminy Halinów. Były pewne problemy związane  

z niewywiązywaniem się wykonawcy z umowy, jednak za każdym razem podejmowane były 

interwencje ze strony radnych powiatowych.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Halinów dla publicznych  

i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie gminy Halinów przez osoby fizyczne i inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego osoby prawne oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk Nr 390 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki 

Społecznej Pani Katarzyna Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji z budżetu Gminy Halinów dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Halinów przez osoby fizyczne 

i inne niż jednostka samorządu terytorialnego osoby prawne oraz trybu kontroli prawidłowości 

ich  pobrania i wykorzystania – Druk Nr 390 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław 

Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu 

Stołecznemu Warszawa zadania publicznego Gminy Halinów w zakresie 

oświaty – Druk Nr 400 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zgłosił autopoprawkę  

do przedmiotowego projektu uchwały – w podstawie prawnej odnoszącej się do ustawy  

o samorządzie gminnym właściwa pozycja publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego to 1875 (nie 1857 jak zostało błędnie wpisane). 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Miastu Stołecznemu Warszawa zadania 

publicznego Gminy Halinów w zakresie oświaty – Druk Nr 400 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław 

Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 391 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas 

Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 391 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław 

Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska. 
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Prokuratora 

Rejonowego w Mińsku Mazowieckim – Druk Nr 392 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Prokuratora 

Rejonowego w Mińsku Mazowieckim – Druk Nr 393 

Projekty uchwał omówił od punktu nr 12 do nr 13 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan 

Adam Sekmistrz. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Mińsku Mazowieckim  

– Druk Nr 392 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław 

Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Mińsku Mazowieckim 

– Druk Nr 393 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław 

Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia ramowego 

planu pracy Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 394 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 395 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 401  

Projekty uchwał od punktu nr 14 do nr 16 omówili: Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński oraz Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis poprosił o wprowadzenie do ramowego planu pracy Rady Miejskiej  

w Halinowie punktu dotyczącego bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Halinów. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przypomniał, że raz w roku 

organizowana jest przez Komisariat Policji w Halinowie debata społeczna dotycząca omówienia 

kwestii bezpieczeństwa w Gminie Halinów. 

Radny Pan Jan Papis powiedział, że zaproszenie Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie 

na jedną z sesji Rady Miejskiej w Halinowie nadałoby większą rangę kwestii bezpieczeństwa 

mieszkańców Gminy. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie ustalili, że informacja na temat bezpieczeństwa na terenie 

gminy Halinów zostanie przedstawiona w maju bieżącego roku. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie przyjęcia ramowego planu 

pracy Rady Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 394 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 395 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady 

Miejskiej w Halinowie na 2018 rok – Druk Nr 401 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pani Krystyna Sęk. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1703. Obrady 

wznowiono o godz. 1726. 
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17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 396 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2018 rok – Druk Nr 397 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 398 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 399 

Projekty uchwał od punktu nr 17 do nr 18 wraz z autopoprawkami oraz od punktu  

nr 19 do nr 20 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że omówione projekty uchwał zostały przez Komisję 

Budżetową zaopiniowane pozytywnie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 396 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2018 rok – Druk Nr 397 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

– Druk Nr 398 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

– Druk Nr 399 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska, Pan Jan Papis. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie w użyczenie nieruchomości położonej w miejscowości Długa 

Szlachecka, oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 417, stanowiącej 

własność Gminy Halinów – Druk Nr 402 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna Pani Katarzyna Goździewska jako członek Stowarzyszenia Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych ,,KUBUŚ”, a także w imieniu Zarządu Stowarzyszenia poprosiła o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. Stowarzyszenie, którego siedzibą jest budynek gminny od wielu  

lat bardzo dobrze funkcjonuje, wypełnia swoje zadania statutowe, pomaga osobom 

niepełnosprawnym i ich rodzinom. Podjęcie uchwały umożliwi dalszą pracę organizacji. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w użyczenie nieruchomości położonej w miejscowości Długa Szlachecka, oznaczonej w ewidencji 

gruntów numerem 417, stanowiącej własność Gminy Halinów – Druk Nr 402 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia Gminy 

Halinów do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich – Druk Nr 403 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński stwierdził, że to 

dobrze, że Gmina Halinów przystępuje do organizacji, która będzie brała czynny udział w pracach 

legislacyjnych mających znaczenie dla lokalnych społeczności. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Halinów do stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich – Druk Nr 403 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 30 listopada 2017 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 30 listopada 2017 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta 

Woźniakowska. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz realizując zapisy uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata, 

poinformował, że w 2017 roku:  

 Gmina Halinów nabyła nieruchomości pod drogi (np. działka nr 29/1 w Józefinie  

o powierzchni 329 m2, działka nr 140/3 w Halinowie o powierzchni 172 m2); 

 Gmina Halinów dokonała zamiany nieruchomości nr 361 o powierzchni 2 000 m2 

położonej w Chobocie (własność Gminy) na działki nr 17 i 92 w Cisiu o łącznej 

powierzchni 2 800 m2 stanowiące własność prywatną (za dopłatą ze strony prywatnego 

właściciela; działki przy moście w Cisiu); 

 nieruchomości gminne nie były przedmiotem darowizn oraz nieodpłatnego przekazania 

 nie zostały udzielone bonifikaty od opłat z tytułu trwałego zarządu nieruchomości.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zaprosił wszystkich 

obecnych na sali obrad na obchody upamiętniające 155 rocznicę wybuchu Powstania 

Styczniowego. 

 

 

 

 



17 

 

25. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 25 stycznia 2018 roku o godz. 1743 zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 stycznia 

2018 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 stycznia 

2018 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 stycznia  

2018 roku. 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

                                                 


